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58 Financiele situatie Het Punt De portefeuillehouder zegt toe dat hij de kwartaalrapportages die de Raad van Toezicht de komende 5 

jaren moet aanleveren aan het college, met enige regelmaat aan de raad zal doen toekomen zodat de 

raad op de hoogte blijft van de ontwikkelingen. Stand van zaken april 2016: De RVC heeft op 20 april 

een eerste ambtelijk overleg gepland over de jaarrekening en kwartaalcijfers. Stand van zaken mei 

2016: Op 1 juni vind er een overleg plaats met de Raad van Toezicht over de jaarrekening 2015 en 

financiële situatie 2016. Stand van zaken september 2016: De jaarrekening 2015 van het Punt is in de 

tweede helft september ontvangen en wordt in oktober 2016 aan het college aangeleverd en zal de 

raad ter informatie worden aangeboden. Stand van zaken november 2016: De raad zal voor eind 

november de stukken ontvangen. Stand van zaken december 2016: De stukken zijn aangeboden aan 

de raad. Stand van zaken januari 2017: Er is een start gemaakt met het door de raad gewenste 

onderzoek over de financiele uitgangspunten die destijds geformuleerd zijn en hoe die zich verhouden 

tot de realiteit. Het onderzoek wordt voor de kadernota afgerond. 

juni 2017

G.J. 

Binnenmars

1-12-2015 H. Zwerink

60 Visie op dienstverlening 

2015

De portefeuillehouder zegt toe dat hij over 1 jaar bij de raad terugkomt met een evaluatie. Stand van 

zaken maart 2016: De raad wordt over de voortgang van de uitvoering van de visie op dienstverlening 

geïnformeerd via de reguliere verantwoordingsmomenten in de planning- en controlcyclus. Daarnaast 

wordt de uitvoering van de visie opgenomen in de voortgang- c.q. verantwoordingsmomenten van de 

uitvoering van het transitieprogramma, waarin de interne en externe ontwikkelingen samenkomen.                                                                                                                                   

Aanvulling april 2016: Inclusief de toezegging raad (oorspr.tnr.63) 15-12-015: 'De portefeuillehouder 

zegt toe dat bij de evaluatie ook de analoge communicatie middels gemeentecontact mee genomen zal 

worden.'  Stand van zaken aanvulling april 2016: In de evaluatie wordt ook de analoge communicatie 

meegenomen. De bedoeling is echter om dit breder te trekken dan alleen gemeentecontact en een 

analyse te geven van het gebruik van zowel analoge als digitale communicatiemiddelen. Daarin wordt 

ingegaan op de verhouding analoge - digitale communicatie, wanneer zet je welke vorm in. En als 

overheid heb je wel de verantwoordelijkheid om iedereen de gelegenheid te geven informatie van de 

gemeente tot zich te nemen. Welke doelgroep is het best te bereiken via welke vorm. Bijvoorbeeld in 

de communicatie rondom de transities is heel sterk gekeken naar welke vorm van communicatie op 

welk moment nodig is. Digitaal, analoog of zelfs persoonlijk. De algemene tendens is om meer digitaal 

te communiceren, maar we merken ook dat bijvoorbeeld de papieren gemeentegids erg gewaardeerd 

wordt. Stand van zaken december 2016: Conform de aan het presidium aangeboden memo wordt de 

raad over de voortgang van de visie op dienstverlening voortaan geïnformeerd via de reguliere 

verantwoordingsmomenten in de planning- en controlcyclus.

4e kwartaal 2016 

/ aansluiting bij de 

reguliere 

verantwoor-

dingsmomenten

C.L. Visser 2-12-2015 O. Haandrikman /    

A. Vaatstra  

66 Financiele situatie Het Punt De portefeuillehouder zegt toe dat het onderzoek van 2017 start bij de aannames die gedaan zijn toen 

de Raad van Toezicht de verantwoordelijkheid kreeg; deze aannames worden dus ook meegenomen 

in het onderzoek. Stand van zaken januari 2017: Zie de stand van zaken bij toezegging nr. 58
2e kwartaal 2017

G.J. 

Binnenmars

15-12-2015 H. Zwerink

70 Subsidieaanvraag Stichting 

Jongerenwerk Den Ham

De portefeuillehouder zegt toe een voorstel voor een eventuele vervolgsubsidie te betrekken bij de 

kadernota 2018 en hierbij ook het jongerenwerk in de verschillende kernen te betrekken. Stand van 

zaken maart 2017: De notitie "jongerenwerk in positie" is vergevorderd en zal binnenkort, na 

collegebehandeling aan de raad worden aangeboden. Stand van zaken april/mei 2017:  De notitie is 

aangeboden aan de raad.

mei 2017

G.J. 

Binnenmars

2-2-2016 E. van den Hoven
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81 Wijziging concept algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand op 

basis van inspraakreacties

De portefeuillehouder zegt toe dat hij een concrete planning aan de raad zal doen toekomen waaruit 

blijkt wanneer de onderwerpen “gezamenlijke doelenpagina” en “huisvesting” aan de raad zullen 

worden voorgelegd. Stand van zaken september 2016: Na het raadsbesluit over bezuinigingen grote 

gesubsidieerde instellingen wordt de planning aangeboden. Stand van zaken mei 2017: De planning is 

aangeboden aan de raad, bij de evaluatie van de subsidieverordening.

voorjaar 2017

M. van 

Abbema

23-6-2016 G. van der Woude

83 Wijziging concept algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand op 

basis van inspraakreacties

De portefeuillehouder zegt toe dat zij meer handen en voeten gaan geven aan innovatie. Er zal een 

stuk aan gewijd worden, in welke vorm is nog niet bekend. Stand van zaken september 2016: 

Innovatie is onderdeel van de nieuwe subsidie-systematiek. Dit wordt in de praktijk verder uitgewerkt. 

De evaluatie hiervan vindt in 2017 plaats. Stand van zaken mei 2017: Er is een subsidieregeling 

innovatie in ontwikkeling.

2017

M. van 

Abbema

5-7-2016 G. van der Woude

85 Jaarstukken 2015 De portefeuillehouder zegt toe dat hij de informatie over gesubsidieerde instellingen en welke 

activiteiten worden gesubsidieerd meer transparant wil laten zijn. De vorm daarvoor is nog niet 

duidelijk, dit kan evt. een subsidieregister zijn. Hij gaat hieraan meer handen en voeten geven en zal 

dit tevens koppelen aan de maatschappelijke rendementdiscussie. De raad zal hierover nadere 

informatie ontvangen. Stand van zaken september 2016: De raad wordt periodiek op de hoogte 

gehouden van de uitvoering van het nieuwe subsidiebeleid, via de reguliere planning & control-cyclus. 

Stand van zaken januari 2017: De raad is in december en januari  geïnformeerd over de aanvraag en 

verlening van activiteiten- en resultaatsubsidies. Een transparante informatievoorziening wordt 

onderdeel van de evaluatie. Stand van zaken mei 2017:  In de evaluatie van de subsidieverordening is 

aangegeven dat jaarlijks een subsidieregister wordt opgesteld. Daarnaast is aangegeven dat het 

meten van maatschappelijke effecten wordt meegenomen in de reguliere planning- en controlcyclus.

Tweede kwartaal 

2017

J.H. 

Scholten

12-7-2016 G. van der Woude

95 Vervolg Kadernota 2017 De portefeuillehouder zegt toe dat hij in de loop van 2017 zaken als “waar staan we nu”, “wat willen we 

nu” en “hoe gaan we verder” tegen het licht gaat houden, zodat goede en realistische afwegingen 

m.b.t. openbaar groen gemaakt kunnen worden. Stand van zaken maart 2017:

Zoals vermeld in de brief van het college van oktober jl. aan de gemeenteraad over ‘invulling 

toezeggingen openbaar groen’ wordt voorafgaand aan de uitwerking van deze toezegging de 

burgerpeiling van ‘Waar staat je gemeente’ uitgevoerd.

4e kwartaal 2017

B. Engberts 12-7-2016 B. de Vries

101 Skeelerbaan Twenterand De portefeuillehouder zegt toe in gesprek te gaan met de skeelervereniging en de raad op de hoogte te 

houden van de stand van zaken van de gesprekken. Stand van zaken november 2016: Gesprek heeft 

op 27 september jl. plaatsgevonden. Er zijn suggesties aangereikt aan de verenigingen. 

Terugkoppeling wordt afgewacht. Stand van zaken december 2016: De skeelervereniging is aan de 

slag met de aangereikte suggesties. Stand van zaken maart 2017: De vereniging heeft diverse 

donaties ontvangen. Men geeft aan naar verwachting eind februari 2017 de financiering rond te 

hebben.

november 2016

M. van 

Abbema

20-9-2016 J. Wever

106 Rapportage MKB-

vriendelijkste gemeente van 

Nederland 2015/2016

De portefeuillehouder zegt toe dat het college zo spoedig mogelijk gaat bekijken wat de beste 

onderzoeksmanier is om de juiste gegevens te krijgen en de raad hierover schriftelijk te informeren. 

Stand van zaken november 2016: Het is opgepakt, uiterlijk januari 2017 volgt hierover terugkoppeling 

aan de raad. Stand van zaken januari 2017: De uitkomst van het onderzoek is ter kennisname aan de 

raad gestuurd, de inhoudelijke afdoening van de toezegging volgt bij het afdoen van de motie 

Werkbudget Economie (1e kwartaal). Stand van zaken april 2017:  De beantwoording van de motie 

Werkbudget Economie zal in april worden aangeboden aan het college en de raad. Stand van zaken 

mei 2017: Er vindt nog een extra ronde voor afstemming plaats. Aanbieding van de beantwoording 

van de motie vindt plaats voor de behandeling van de Kadernota 2018.

1e kwartaal 2017

M. van 

Abbema

20-9-2016 M. Schipper
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111 Berap 2016 De portefeuillehouder zegt toe dat hij de beschikbare informatie over de mogelijke 2 claims door 

teruglevering kavels Almeloseweg Oost en de gelden die daarmee gemoeid zijn, aan raad zal doen 

toekomen. Stand van zaken november 2016: Een claim is inmiddels afgehandeld door restitutie van de 

leges omgevingsvergunning. Dit is ten laste van de post ‘gemeentelijke leges’ gebracht. De andere 

claim is afgehandeld voor wat betreft de op factuur gemaakte en aangetoonde kosten. Deze kosten 

zijn ten laste van de exploitatie Almeloseweg gebracht. Omtrent andere geclaimde kosten is de 

gemeente nog in onderhandeling.  Stand van zaken maart 2017: de onderhandelingen zijn nog 

gaande. 

1e kwartaal 2017

J.H. 

Scholten

4-10-2016 H. Zwerink

116 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe bij de Kadernota met een voorstel te komen m.b.t. 

combinatiefunctionarissen; hoe deze structureel een plek kunnen krijgen na 2017.
mei 2017

G.J. 

Binnenmars

8-11-2016 H. Zwerink

118 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Engberts zegt toe de gemeente Ommen actief te benaderen om een overleg aan te 

gaan over de aansluiting richting Ommen en de gevolgen. Stand van zaken december 2016: In januari 

2017 vindt ambtelijk overleg plaats. Stand van zaken april 2017: In januari heeft ambtelijk contact 

plaatsgevonden. Wederzijds is er behoefte om in overleg te treden. Het overleg heeft tot op heden niet 

plaatsgevonden. Er wordt opnieuw aandacht voor gevraagd.

januari 2017

B. Engberts 8-11-2016 G. Hofman

121 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Scholten zegt toe te onderzoeken wat de werkelijke behoefte is aan te bouwen 

woningen in de diverse kernen t.o.v. de aantallen die vanuit de Provincie als leidraad dienen en de 

raad hierover te informeren. Stand van zaken mei 2017: Een woningmarktonderzoek wordt uitgevoerd. 

De raad is hierover geïnformeerd per raadsbrief d.d. 2 mei 2017. 

Tweede kwartaal 

2017

J.H. 

Scholten

8-11-2016 J. Venebrugge

122 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Scholten zegt toe met een plan van aanpak m.b.t. de doelenbomen bij de raad 

terug te komen, met daarbij ook aangegeven op welke manier maatschappelijke organisaties en 

burgers betrokken worden om de doelenboom verder te ontwikkelen. Stand van zaken december 

2016: Er is een brief gestuurd aan de raad met daarin toegelicht wat de voorstellen zijn om een stap 

verder te zetten in de ontwikkeling van de doelenbomen (zie ook toezegging nr. 88) Stand van zaken 

januari 2017: De brief is besproken in het raadsdebat van 25 januari jl.

J.H. 

Scholten

8-11-2016 M. Heite

123 Jaarverslag 2015 

stadsbouwmeester en 

evaluatie welstandsbeleid 

(Welstandsnota 2012)

Portefeuillehouder Scholten zegt om uiterlijk in het voorjaar 2017 met een evaluatie te komen op grond 

waarvan de raad kan besluiten over (de inzet van) de stadsbouwmeester. Stand van zaken januari 

2017: De evaluatie wordt voorbereid en volgt in het voorjaar 2017.
voorjaar 2017

J.H. 

Scholten

15-11-2016 P. Geerdink

124 Verordening Maatschappelijk 

ondersteuning gemeente 

Twenterand 2017

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe het verzoek om met de zorgverzekeraars in gesprek te gaan 

over een mogelijk koppeling tussen de mensen die niet onder de gemeentepolis kunnen val-len 

vanwege hun inkomen maar wel de hoge kosten van eigen risico en eigen bijdrages moeten betalen, 

neer te leggen bij Samen14 Stand van zaken januari 2017: Er is ambtelijk uitvraag gedaan binnen 

enkele regiogemeenten. Vraag lijkt niet kansrijk. Een en ander wordt ook nog via de bestuurlijke weg 

nog opgepakt Stand van zaken april/mei 2017:  bestuurlijke bespreking bleek nog niet mogelijk. 

juli 2017

G.J. 

Binnenmars

15-11-2016 D. Bartelink/       

J.W. Meijberg

126 Toekomst zwembaden 

Twenterand

Portefeuillehouder M. van Abbema zegt toe de F. van financiën (uit DBFMO) mee te nemen in 

concurrentiegerichte dialoog met marktpartijen om te bezien of zij daar een meerwaarde in zien. Stand 

van zaken december 2016: (Afhankelijk van de besluitvorming op 20 dec. a.s.), wordt dit meegenomen 

in het vervolgtraject.

juni 2017

M. van 

Abbema

6-12-2016 R. van Dijk

127 Toekomst zwembaden 

Twenterand

Portefeuillehouder M. van Abbema zegt toe dat bij de concept opmaak programma van eisen het uit-

gangspunt blijft dat ook bij een andere locatie de activiteiten en openingstijden op zondag niet worden 

uitgebreid. Stand van zaken december 2016: (Afhankelijk van de besluitvorming op 20 dec. a.s.), 

wordt dit meegenomen in het vervolgtraject.

juni 2017

M. van 

Abbema

6-12-2016 R. van Dijk
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131 Raadsbrief toetreden 

Dimpact Vereniging

Portefeuillehouder Visser zegt toe de raad 1 keer per jaar bij te praten over de implementatie van 

Dimpact. Stand van zaken januari 2017: Is jaarlijks terugkerend en zal worden opgepakt.

C.L. Visser 21-12-2016 F. Herik

141 Brief college inzake 

ontwikkeling doelenbomen

Portefeuillehouder Scholten zegt toe dat hij in het laatste kwartaal van 2017 een actualisatie van de lijst 

reserves en voorzieningen als een overdrachtsdocument aan de raad zal laten toekomen.
4

e
 kwartaal 2017

J.H. 

Scholten

25-1-2017 M. Heite

147 Herziening jongerenwerk 

Twenterand

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe eens per kwartaal of half jaar te monitoren en de organisaties 

en de jongeren (op locatie) hierbij te betrekken.
december 2017

G.J. 

Binnenmars

4-4-2017 C. Valk

148 Tussenevaluatie 

minimabeleidsplan en re-

integratiebeleidsplan 2015-

2018

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe te onderzoeken wat de mogelijkheden en consequenties zijn 

om de norm van de meedoenregeling, het sportfonds en het kindpakket te verhogen naar 120% en de 

raad hierover te informeren. Stand van zaken mei 2017 Het college behandeld in mei de 

beantwoording, vervolgens wordt de raad geïnformeerd.

juni 2017

G.J. 

Binnenmars

4-4-2017 R. Schuurman

149 Bestemmingsplan 

Vriezenveen Deelgebied 

Weemelanden 2013 PH 

Prinsenweg

Portefeuillehouder Scholten zegt toe bij inbreidingslocaties en alle voorkomende gevallen waarbij een 

bestemmingsplanwijziging aan de orde is, te toetsen aan de parkeernota 2012 en bijbehorende 

normen. Stand van zaken april 2017: Bij nieuwe ontwikkelingen vormt de ‘Nota parkeernormen 

gemeente Twenterand’ het toetsingskader voor het bepalen van het aantal benodigde 

parkeerplaatsen. Planontwikkeling ‘Vriezenveen deelgebied Weemelanden 2013 PH Prinsenweg’ 

betreft geen nieuwe ontwikkeling, maar een geringe aanpassing van het geldend planologisch regime. 

Op 20 juni 2012 is het bestemmingsplan ‘Omgeving Prinsenweg’ vastgesteld. De parkeernorm uit dat 

plan (22 woningen/appartementen) vormt het uitgangspunt. Het aantal grondgebonden woningen 

wordt teruggebracht van 10 naar 7 en het aantal appartementen wordt verruimd van 12 naar 16 stuks. 

In totaliteit neemt het aantal woningen dus toe met 1. In paragraaf 3.2.2 van de toelichting van het 

bestemmingsplan is het aantal benodigde parkeerplaatsen gemotiveerd op basis van het geldend 

bestemmingsplan (deelgebied Weemelanden 2013).

J.H. 

Scholten

4-4-2017 J. Schepers

150 Bestemmingsplan 

Vriezenveen Deelgebied 

Weemelanden 2013 PH 

Prinsenweg

Portefeuillehouder Scholten zegt toe gelijk na verkoop de infrastructurele maatregelen te realiseren. 

Stand van zaken april 2017: Realisering van de parkeerplaatsen betreft een uitvoeringsaspect dat in 

handen ligt van de planontwikkelaar. De parkeerplaatsen in het openbare domein zijn aanwezig. De 

aan te leggen parkeerplaatsen op de bouwterreinen moeten door de aannemer gerealiseerd worden.

J.H. 

Scholten

4-4-2017 J. Schepers

151 Evaluatie algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2016 

en instemmen met de 

concept algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2017

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe dat de raad de definitie van huisvestingskosten op schrift 

ontvangt.

M. van 

Abbema

23-5-2017

152 Evaluatie algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2016 

en instemmen met de 

concept algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2017

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe uit te zoeken hoe de reserveposities van regionale en 

landelijke organisaties beoordeeld worden en in hoeverre dit van belang is voor de organisaties die de 

gemeente subsidieert. 

M. van 

Abbema

23-5-2017

153 Prestatieladder socialer 

ondernemen (PSO)

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe de genoemde 9% te vertalen in aantallen en de raad hierover 

te informeren.

G.J. 

Binnenmars

23-5-2017
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